
Generalforsamling – Vestergade Slotsgade Ejerlav.  

 

Tirsdag d. 17/2 2015 i Nygadehuset.  

 

 

1. Til dirigent blev valgt: Ole Andersen 

 

2. Formandens beretning.  Vi har skiftet gartner i løbet af året, og synes ikke helt den nye gartner har 

levet op til forventningerne. Vi var omvendt heller ikke helt tilfredse med Frank Sørensen, og 

besluttede at vi ville lede efter andet tilbud. Det har ikke umiddelbart vist sig at være en god 

investering, idet det har været svært at få fat på den nye gartner.  

 

Vi gennemgik området med Flemming Petersen, men det har vist sig at blive en ret så 

langsommelig affære at få det hele sat i system, da vi fra starten af, lagde vægt på at vi fik en 

helhedsplan for området, a la den vi havde fået på plads med Frank Sørensen. Jan Andersen fra 

bestyrelsen har kontakten til gartneren. Idet der ikke rigtig skete noget med de rødder som stikker 

op af asfalten, var Jan selv gået i gang med at fjerne dem der stak op, og fjerne asfalten omkring 

disse, men henblik på selv at ville fylde revnerne i asfalten op med stabilgrus.  

 

3. Forelæggelse af godkendt regnskab – med revisorpåtegning - godkendt. Kasserer Pete Jenkins, 

havde besluttet at spare udgifterne til en professionel revisor, idet han nu havde styr på hvordan 

regnskabet skulle se ud. Revisor Erhardt Andresen, havde godkendt dette. På spørgsmål fra et 

bestyrelsesmedlem om hvorfor indtjeningen på solgte p-tilladelser var meget mindre i 2014 end i 

2013, forklarede formanden, at da vi havde haft skæve gyldighedsperioder, var tallene misvisende, 

hvorfor vi for år 2015 havde aftalt, at tilladelserne naturligvis skal følge kalenderåret, for at være så 

korrekt som muligt.  

Budgettet for næste år blev fremlagt og godkendt.  

 

4. Forslag fra medlemmer – ingen indkommet.  

 

 

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen. På valg var 

Kristin Andresen, - som modtog genvalg 

Gunnar Pedersen – som ikke modtog genvalg men til gengæld foreslog  

Flemming Mathiesen – der blev valgt for en toårig periode. 

 

 

6. Valg af suppleant til bestyrelsen :  Erhardt Andresen  



 

7. Valg af revisor – Erhardt Andresen blev valgt som revisor 

 

Valg af revisorsuppleant – Gunnar Pedersen blev valgt som suppleant 

 

8. Eventuelt 

Det blev foreslået at vi evt. fik en hjemmeside, hvor man kan gå ind og læse vores indkaldelse til 

generalforsamling og referat af samme.  

Bestyrelsen vil arbejde for en evt. løsning, der ikke vil kræve vedligeholdelse. Dette vil drøftes på et 

af de kommende bestyrelsesmøder.  

Gunnar Pedersen opfordrede bestyrelsen til at søge at blive sparringspart i de kommende 

byfornyelsesplaner med kommune og byhistorisk forening. Dette med henblik på at højne folks 

interesse for at bevare deres bevaringsværdige huse.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ref. Kristin Andresen  

 


